



Company Disclosure – Update on the Dispute with the Tax Authority regarding the Allowance of the Liquidated Damages for SMN Barka Power Company SAOC in the Tax Year 2009.

Muscat, Oman, 5th November 2023:

Market Disclosure

SMN Power Holding SAOG would like to update the Capital Market Authority, Muscat Stock Exchange, and the Investors' Community on the latest development regarding the income tax case in SMN Barka Power Company SAOC ("The Company"), 99.9% owned subsidiary of SMN Power Holding SAOG, as follows:

With respect to the disclosure made on Muscat Stock Exchange on 6th December 2021, the Supreme Court in its judgment dated 2nd November 2023 in Muscat, has rejected the Company's appeal regarding the disallowance from the Tax Authority of the Liquidated Damages paid to Oman Power and Water Procurement Company (OPWP), although Liquidated Damages received by the Company from the subcontractor were taxed in the hands of the Company for the Tax Year 2009.

However, the Company is yet to receive the written judgement from the Court. The Company will review the position and will consider the necessary steps in consultation with its legal and Tax consultants.

إفصاح الشركة – تحديث بشأن النزاع مع جهاز الضرائب بشأن بدل الأضرار المقطوعة لشركة إس إم إن بركاء للطاقة ش.م.ع.م (شركة تابعة) في السنة الضريبية ٢٠٠٩.

مسقط، سلطنة عمان، ٥ نوفمبر ٢٠٢٣

إفصاح السوق

تود شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع ("الشركة") إعلام بورصة مسقط، والهيئة العامة لسوق المال، ومجتمع المستثمرين، بشأن آخر المستجدات المتعلقة بقضية ضريبة الدخل في شركة إس إم إن بركاء للطاقة ش.م.ع.م ("الشركة")، وهي شركة تابعة مملوكة بنسبة ٩٩,٩% لشركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع، على النحو التالي:

بالإشارة الى الإفصاح الذي تم في بورصة مسقط بتاريخ ٠٦ ديسمبر ٢٠٢١، رفضت المحكمة العليا في حكمها الصادر بتاريخ ٠٢ نوفمبر ٢٠٢٣ بمسقط استئناف الشركة بشأن عدم قبول جهاز الضرائب للأضرار المقطوعة المدفوعة للشركة العمانية لشراء الطاقة والمياه، على الرغم من أن الأضرار المقطوعة التي تلقتها الشركة من المقاول كانت تخضع للضريبة على الشركة للسنة الضريبية ٢٠٠٩.

ومع ذلك، لم تتلق الشركة بعد الحكم الكتابي من المحكمة. وستقوم الشركة بمراجعة الموقف وستتظر في الخطوات اللازمة بالتشاور مع مستشاريها القانونيين والضريبيين.

عبدالله النعيمي

Abdullah Al Naimi

الرئيس المالي

Chief Financial Officer

